
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

PvdA Roosendaalse Lijst  
Vitaal Liberaal 
Burgerbelangen Roosendaal 
D66 

Datum 3 augustus 2023 
Onderwerp 126-2023 Overleg in Cloetta dossier 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 Onderwerp: Oproep gezamenlijk gesprek college - omwonenden nieuwe locatie Cloetta 

Vraag en oproep tot gezamenlijk gesprek aan College B&W Roosendaal: 

Geacht college, 

Er is veel te doen rondom de (mogelijke) komst van het nieuwe pand van Cloetta op de Meeten 2. 

Vanuit de kant van omwonenden van de nieuwe locatie, als de kant van Cloetta, maar ook de kant 

van de raad en de kant van het College zijn er verschillende keren en op verschillende wijzen 

uitspraken gedaan. 

Er zijn tussen alle partijen een op een weleens contactmomenten geweest, waarbij verschillende 

uitingen ook in de pers verschenen zijn. 

Op 24 juli jongstleden heeft wethouder Van Gastel een lang en uitgebreid interview gegeven aan 

streekomroep ZuidWest (Zie: https://www.zuidwestupdate.nl/nieuws/wethouder-van-gestel-reageert-

op-aannames-rondom-verhuis-cloetta/). 

Daarop is een uitgebreide reactie van het Bewonersplatform Kortendijk verschenen, waarvan 

ZuidWest én BN De Stem op 2 augustus een item van hebben gemaakt. 

(Zie: https://www.zuidwestupdate.nl/nieuws/omwonenden-bestrijden-beweringen-wethouder-over-

nieuwe-locatie-cloetta/) 

En zie: https://www.bndestem.nl/roosendaal/strijd-tussen-voor-en-tegenstanders-nieuwe-fabriek-

cloetta-duurt-voort-slaat-als-tang-op-varken~ab4b7294/). 

 

Zoals u kunt lezen wordt er over en weer veel gezegd, zijn er waarschijnlijk veel misverstanden en is 

het raadzaam om deze zaken open met elkaar te bespreken. Want het lijkt niet zinnig om een 

discussie alleen via de pers aan te gaan. 

Daarbij hebben wij als ondertekenaars de volgende vraag en verzoek aan het College van B&W: 
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1.     Wilt u overgaan tot een openbaar gesprek tussen bewoners en betrokkenen (waaronder de raad 

als observerende partij) enerzijds en uw College anderzijds, op een zo kort mogelijke termijn, over de 

plannen m.b.t. Cloetta op de Meeten2 en n.a.v. de uitingen o.a. in de pers? 

2.     En dit openbare gesprek aan te gaan op de Meeten2 met een gespreksleider of mediator? 

Dit verzoek om een gesprek te faciliteren komt vanuit uw uitgangspunten als gemeente met 

betrekking tot "openheid, transparantie, zij aan zij, samen" en vanwege de waarde die wij als raad en 

College hechten aan direct contact met bewoners en direct betrokkenen.  

Graag vernemen uw reactie spoedig.  

Wilt u ons op de hoogte houden? 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Paul Klaver 
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Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.     Wilt u overgaan tot een openbaar gesprek tussen bewoners en betrokkenen (waaronder 

de raad als observerende partij) enerzijds en uw College anderzijds, op een zo kort mogelijke 

termijn, over de plannen m.b.t. Cloetta op de Meeten2 en n.a.v. de uitingen o.a. in de pers? 

Het College doorloopt de reguliere ruimtelijke procedures en daarnaast staat de deur steeds open 

voor bewonersplatform en/of actiecomité. Een extra procedure zou daarom enkel verstorend werken. 

 

2.     En dit openbare gesprek aan te gaan op de Meeten2 met een gespreksleider of mediator? 

Dit verzoek om een gesprek te faciliteren komt vanuit uw uitgangspunten als gemeente met 

betrekking tot "openheid, transparantie, zij aan zij, samen" en vanwege de waarde die wij als 

raad en College hechten aan direct contact met bewoners en direct betrokkenen.  

Graag vernemen uw reactie spoedig.  

Wilt u ons op de hoogte houden? 

Zie antwoord op vraag 1.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De (loco) secretaris,             De burgemeester, 
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